



广东省微生物分析检测中心  
GUANGDONG DETECTION CENTER OF MICROBIOLOGY

# 分析检测报告

REPORT FOR ANALYSIS

样品名称 美爵士 5 合 1 哑光 Majestic Matt 5 in 1

Name of Sample

委托单位

佐敦涂料(张家港)有限公司

Customer

委托登记号

粤微检(2010)FM3696 号

Sample Receipt NO.

检测地点

广东省微生物分析检测中心

Place for Analysis

地址: 广州市先烈中路 100 号大院 59 号楼

Address: Building 59, No.100 Central Xian Lie Road, Guangzhou, China

邮政编码: 510070

Postcode:

电话号码: (020)87137666

Tel:

传真号码: (020)87137668

Fax:

网址: www.gddcm.com

Website:



声 明  
DECLARATION

1. 检测报告无本单位检测专用章、骑缝章无效。  
Test report is invalid if not affixed with Authorized Stamp of Test and Paging Seal.
2. 检测报告无编审人、批准人签字无效。  
Test report is invalid without signature of checker and technique controller.
3. 检测报告涂改增删无效。  
Test report is invalid if being supplemented, deleted or altered.
4. 未经本单位书面许可不得部分复制检测报告（全部复制除外）。  
Without prior written permission of the laboratory, the test report cannot be reproduced, except in full.
5. 除非另有说明，本报告检测结果仅对测试样品负责。  
Unless otherwise stated, the results shown in this test report refer only to the sample(s) tested.
6. 如对检测报告有疑问，请在报告收到之日起 15 日内向本中心业务部查询，来函来电请注明委托登记号。  
If you have any question about the report, please make your inquiries within 15 days after you receive it and indicate the sample receipt number to us.

